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SMILTENES NOVADA PAŠVALDĪBAS DOME 
Reģ. Nr.90009067337, Dārza iela 3, Smiltene, Smiltenes novads, LV-4729 

tālr.: 64774844, e-pasts: pasts@smiltenesnovads.lv 

 

Sociālo un medicīnas jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes 

PROTOKOLS 

 

2025. gada 11. februārī Nr.2 plkst. 15:15 

Norises vieta: Dārza ielā 3, Smiltenē 

 

Sēde sasaukta plkst. 15.15 

Sēde atklāta plkst. 15.15 
 

Sēdi vada Sociālo un medicīnas jautājumu pastāvīgās komitejas priekšsēdētāja Astrīda Harju 

Sēdi protokolē Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Laura Pleša 

Sēdes gaita tiek ierakstīta audio formātā. 

                    

Piedalās deputāti: 

Andris Abrāmovs  (attālināti), Dainis Aļeksējevs,  Elgars Felcis, Gita Mūrniece (attālināti), Inga 

Ērgle   

 

Nepiedalās deputāts:  

Ainārs Mežulis  

 

Piedalās darbinieki:  

Izpilddirektors Andris Lapiņš, Sociālā dienesta vadītāja Inta Siliņa (attālināti), Informācijas 

tehnoloģiju nodaļas vadītājs Arnis Platpīrs (attālināti), Juridiskās nodaļas vadītājs Māris 

Rungulis. 

 

Sēdes vadītāja A. Harju aicina deputātus reģistrēties sēdei dokumentu vadības sistēmā 

“Namejs” un informē par sagatavoto darba kārtību. 

1. Par darba kārtību 

2. Informatīvs jautājums par jaunu digitālo rīku ieviešanu Sociālā dienesta darbības 

nodrošināšanai 

3. Par izmaiņām Smiltenes novada pašvaldības darba grupas bērnu tiesību aizsardzības 

jomā sastāvā   
 

DARBA KĀRTĪBA 

 1. Par darba kārtību 

Ziņo Astrīda Harju 

A. Harju aicina, ja nav jautājumu, nobalsot par sagatavoto Sociālo un veselības jautājumu 

pastāvīgās komitejas darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm "Par" (Andris Abrāmovs, Astrīda Harju, Dainis Aļeksējevs, Elgars 

Felcis, Gita Mūrniece, Inga Ērgle), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

mailto:pasts@smiltenesnovads.lv
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Komiteja nolemj: 

Apstiprināt Sociālo un veselības jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes darba kārtību. 

1. Par darba kārtību 

2. Informatīvs jautājums par jaunu digitālo rīku ieviešanu Sociālā dienesta darbības 

nodrošināšanai 

3. Par izmaiņām Smiltenes novada pašvaldības darba grupas bērnu tiesību aizsardzības 

jomā sastāvā.  
 

 2. Informatīvs jautājums par jaunu digitālo rīku ieviešanu Sociālā dienesta darbības 

nodrošināšanai 

 Ziņo Astrīda Harju, Inta Siliņa 

I. Siliņa informē, par Atvieglojumu vienotās informācijas sistēmas  (AVIS)  sistēmas ieviešanas 

nozīmīgumu Sociālās dienesta darbības nodrošināšanai un uzlabošanai. 

A. Harju jautā, kad stājas spēkā šīs sistēmas obligāta norosināšana.  

I. Siliņa skaidro treniņus un informē par AVIS sistēmas uzturēšanas kārtību.  

A. Platpīrs skaidro sistēmas ieviešanas izmaksas un norāda, ka to īsteno projekta ietvaros. 

Informē par galvenajām funkcijām, viena no tām ir transporta pakalpojums, otra  aktuālākā ir 

ēdināšanas uzskaite izglītības iestādēs. Informē, ka lielākais ieguvums no projekta, būs 

aplikācijas nodrošinājums un pieejamība, kur tiks saņemta informācija no pašvaldības mājas 

lapas. Norāda, ka sistēma ir vienota. 

D. Aļeksējevs jautā par izmaksām, kas pievienotas materiāliem, aprēķinot izmaksas mēneša 

izmaksas sanāk aptuveni 3 tūkstoši eiro. 

A. Platpīrs skaidro funkcionālītes nepieciešamību. Par ēdināšanas sistēmas ieviešanu un  

neskaidrībām, kas vēl ir no programmas uzturētāja puses.  

D. Aļeksējevs norāda, ka viens ir programma, un jautā vai pašvaldība varam noteikt savu izvēli 

vēlamajam sistēmas nodrošinājumam. 

A. Platpīrs skaidro. 

D. Aļeksējevs jautāt par sistēmas uzturēšanas izmaksām. 

A. Platpīrs skaidro norādot, ka tie varētu būt ap 1000 eiro ar pievienotās vērības nodokli  

uzturēšanas maksa mēnesī. 

A. Harju jautā par Sociāla dienesta rīku šī brīža sistēmu SOPA, vai jaunā sistēma būs SOPA 

vietā. 

A. Platpīrs skaidro, ka tā nebūs SOPA vietā. 

I. Siliņa skaidro AVIS programmas nozīmi un min piemērus, kas radītu precīzu uzskaiti, kas 

radītu mazākas izmaksas. 

D. Aļeksējevs norāda, ka ikdienā ir dažādas situācijas, min piemēru, par skolas neapmeklējumu 

bērniem pieteikšanu.  

Izsakās A. Lapiņš, A. Harju, D. Aļeksējevs par izmaksām skolēnu ēdināšanai.  

A. Lapiņš norāda, ka lietderīgi būtu arī transporta uzskaite, bet izmaksas būs dārgas.  

D. Aļeksējevs jautā vai programma ir izstrādāta? 

A. Platpīrs atbild, ka programma nav gatava, min, ka tiek novilcināts laiks, norāda par Eiropas 

finansējuma piesaisti.  

Izsakās D. Aļeksējevs, A. Platpīrs, J. Adienis. 

D. Aļeksējevs jautā par risinājuma ieviešanas izmaksām kopumā.  

A. Platpīrs skaidro izmaksu veidošanos.  
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D. Aļeksējevs jautā vai būs jānorāda kuras no programmām mums jālieto. 

Skaidro A. Platpīrs.  

I. Siliņa norāda, ka informācija tiks precizēta saistībā ar izmaksām kas veidosies turpmāk par 

uzturēšanas izmaksām.  

D. Aļeksējevs norāda, ka šis sistēmas būs uzspiestas un darbosies, kā ir labs biznesa rīks. 

Izsakās M. Rungulis, D. Aļeksējevs.  

D. Aļeksējevs izsaka savu viedokli par programmas ieviešanas nepieciešamību.  

I. Siliņa norāda, ka šis ir informatīvs jautājums, ja piedalāmies projektā, tad līdz 28 februārim 

jāiesniedz informācija. 

D. Aļeksējevs norāda, ka lai atbalstītu šo sistēmas ieviešanu nepieciešams zināt kopējo 

finansējuma izmaksu apjomu pakalpojumam.  

Izsakās A. Harju, D. Aļeksējevs, I. Ērgle, M. Rungulis.  

I. Ērgle jautā vai šī ir izvēle vai šeit var piedalīties vai nē? 

I. Siliņa skaidro, ka tas būs obligāti jālieto un forma jāievieš par saviem līdzekļiem. 

D. Aļeksējevs jautā par aplikācijas izveidošanu, par ko runāts līdzšinēji.  

I. Siliņa skaidro izmaksu sistēmu. 

D. Aļeksējevs jautā vai pēc MK noteikumiem šī būs vienīgā sistas platforma kur darboties. 

I. Siliņa nevar precīzi atbildēt. Skaidro tik to, ka šāda sistēma parādīsies valsts struktūrā. 

Skaidro procesu būtību ieviešanas kārtībā un izmaksās. Norāda, ka iespējams šo programmu 

varēs pielietot arī citos jautājums, dažādām iedzīvotāju grupām. Norāda, ka ja programma 

plānota tikai sociālā dienesta vajadzībām tad tā nav nepieciešama, bet ja  noderīga arī citām 

jomām, tad jāvērtē kopējās sistēmas, kur integrēties vēl. 

Izsakās D. Aļeksējevs, A. Lapiņš par programmas pielietojumu un izvēlēm programmu 

ieviešanā. 

M. Rungulis skaidro izmaksas ZZ Dats programmām, min Rīgas piemēru.  

d. Aļeksējevs min Valmieras novada piemēru aplikāciju izmantošanā. 

I. Ērgle, norāda, ka jāpārskata kopskatā šī programmas ieviešana un  jāveic cenu izpētes ar 

citiem pakalpojuma sniedzējiem.  

Izsakās A. Harju, D. Aļeksējevs, I. Siliņa par programmas savienojamību, tirgus izpētes 

nodrošinājumu.  

Debates A. Lapiņš, M. Rungulis.  

A. Harju norāda, ka jautājums izskatīts kā informatīvs un nav jāveic balsojums.  

 

 3. Par izmaiņām Smiltenes novada pašvaldības darba grupas bērnu tiesību aizsardzības 

jomā sastāvā 

 Ziņo Astrīda Harju 

A. Harju ziņo, ka saņemts zvans no Valsts policijas pārstāves ar lūgumu izslēgt pārstāvi no 

Smiltenes novada pašvaldības darba grupas bērnu tiesību aizsardzības jomā sastāva. Valsts 

policija deleģēs pārstāvi no savas puses, kā ekspertu ārpus komisijas. A. Harju norāda, lai 

komisija darbotos pilnā sastāvā saņemts iesniegums no Z. Safranoviča, kurā lūgts apstiprināt 

viņu Smiltenes novada pašvaldības darba grupas bērnu tiesību aizsardzības jomā sastāvā . 

Izsakās M. Rungulis  

A. Harju aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu un jautājumu virzīt apstiprināšanai 

domes sēdē.  
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Atklāti balsojot ar 6 balsīm "Par" (Andris Abrāmovs, Astrīda Harju, Dainis Aļeksējevs, Elgars 

Felcis, Gita Mūrniece, Inga Ērgle), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Komiteja nolemj: Virzīt jautājumu apstiprināšanai domes sēdē. 

 
 

Sēde slēgta plkst. 15:53 
 

Sēdi vadīja 

Komitejas priekšsēdētāja       Astrīda Harju 
 

 

Sēdi protokolēja                 Laura Pleša  

 


